
Seja mestnega odbora SKZ
Na štiriurnem zasedanju MO SKZ Ljubljana 22.

novembra na Galjevici. ki ga je vodil predsednik Drago
Slanovnik, so kmetje poročali o načinu organiziranja.
finančnem stanju in delu v podružnicah.

Vse podružnice so našle povezavo z volilci prcko
občinskih Demosovih pisarn. V Velikih Laščah pa
imajo določen »dcžurni dan« vsak prvi četrtek v mese-
cu. Takrat imajo v Trubarjevem hramu svojega pred-
stavnika, ki zbira informacije o problemih.

Ob posledicah katastrofalnih poplav so kmetje poka-
zali veliko solidarnost. Poleg prispevka Mestnega od-
bora. so podružnice občin Vič-Rudnik, Moste-Polje in
Bežigrada prispevale še del sredstev iz svojih proraču-
nov. Kmetje so organizirano izvedli ludi ncposrcdno
akcijo zbiranja pomoči po vaseh. Denar in materialnc
dobrine (krma. ozimnica) pa so že ali pa ie bodo
odpeljali prizadetim kmctom, ki so jih določili v sodc-

lovanju z republiško kmečko zvezo, imena obdarjencev
pa bodo sporočili tudi darovalcem. Dolomilska po-
družnica jc ponudila tudi oscbno fizično pomoč. po-
družnica Krim Barje pa je organizirala pobiranje in
prevoz skupaj z gasilskimi društvi.

Vodna ujma pa je tudi v občini Bežigrad naptavila
precej škode na poljih in poplavila dve kmetiji. Kmetje
bodo z zbranimi sredstvi pomagali tudi prizadetim
domačinom.

Ob aklualnih dogodkih je ljubljanska kmečka zveza
izrazila podporo mestni vladi v primeru »Snaga«. kcr je
ugotovila, da to ni sindikalno vprašanje, pač pa resen
polilični problem in preskusni kamen za novo vlado.

K osnutku ustave so kmetje soglasno podprli zahlc-
vo, da tujci ne smejo postati lastniki slovenske zemlje.

Mihacla Logar. ki je poročala o delu rcpubliškc
skupščine je na kratko predstavila predlog zakona o za-
drugah in opozorila na špekulacije. ki lahko naslopijo.
če sočasno z zakonom o zadrugah ne bo sprejet tudi
zakon o privatizaciji. V razgovoru o delu v zadrugah je
bil izražen sum. da v več zadrugah obstajajo nepravil-
nosti pri delu in sprejeta odločilev za uvedbo inšpckcij-
skih predlogov. Logarjeva pa je kmete obvestila. da
same že dlje časa zahteva pregled v KS Medvodc
vendar ji to do sedaj ni uspelo niti kot sekretarski

Sekretariat za kmetijstvo na občini Šiška. Ob tej izjavi
je bilo izraženo nezaupanje kmetov do MUIS-a.
MO SKZ Ljubljana se je začudil tudi nad imenovanjcm
novega vodstva Splošnega združenja za kmetijstvo in
bo zahteval pregled nad pretokom razpisa in imenova-
njem novega vodstva.

Na seji so bila izražena tudi različna mnenja o smislu
SKZ. Najbolj peimističen je bil predstavnik podružnicc
IG. ki je trdil. da bo veliko srednjih in malih kmelov
propadlo v novem gospodarskem sistemu in pri tem jim
kmečka zveza gotovo ne bo mogla pomagati. prav ti
kmetje pa predstavljajo največji del članstva SKZ.
Ostali odborniki so bili bolj optimistični. Prevladovalo
je mnenje, da kmetje potrebujejo svojo organizacijo. ki
naj bi v tržnem sistemu delovala kot nekakšen kmcčki
sindikal.
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